
  
  
  
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
KOMISIJA ZA SPREMLJANJE IN KONTROLOSOJENJA 
  
Datum: 10.12. 2003 
Št.: 6/03-04 
  
DELEGATOM-KONTROLORJEM ter predsednikom DOS 
  
Zadeva: zapisnik 2. sestanka  komisije za SKS v Braslovčah ob 14 uri. 
  
  
Dnevni red:  
   

1. Ugotovitev prisotnosti,  
2. Pregled zapisnika zadnjega sestanka ter predsedstva ZOSS,  
3. Pregled ocen in eventualne pripombe od 5. do 9. kola,  
4. Obravnava pritožb,  
5. Priprava na posvet D-K ob zaključku jesenskega dela tekmovanj (analiza , uspešnost 

reševanja testov, posebnosti  
            pri sojenju iz prakse .…. 

6. Razno !  
  
  
Ad.1/  Prisotni vsi člani komisije –Kralj ,Zupančič in Ficko. 
  
      2/ -    Obrazec S-4 je v kolonah, kjer ni možno dati odbitnih točk, potemnjen. 

- -         Poročilo o reševanju testov delegatov kontrolorjev, je posredovano 
predsedstvu ZOSS, 

- -         Nadomestilo za delegate kontrolorje je dvignjeno na 19.300 SIT, 
  

Sklepi predsedstva ZOSS: 
  
- -         komisija za delegiranje sodnikov, mora poslati predlog za sojenje končnice 

(predlog je že podan s strani Hrga Branka) 
- -         Predlog za prejem plaket naj se poveča tudi na druge D-K in sodnike, ki so 

v tem letu prenehali z delom v odbojki na  
državnem nivoju, 

- -         Samovoljna zamenjava sodnikov in D-K bo sankcionirana,  
- -          Vuzem Rudi je podal odstop z mesta disciplinskega sodnika, 
- -         Predlog DOS Gorenjska, da se zmanjša višina članarine za D listo sodnikov, 

podpiramo.Naša komisija pa še predlaga, da 
članarina od D sodnikov v celoti ostane posameznim DOS. 

- -         Pojavljajo se govorice, da posamezni D-K dajejo  sodnikom zelo visoke 
ocene, zato predsedstvo ZOSS zahteva od predsednika  
komisije za SKS, da poda ocene posameznih D-K. Ocene bodo posredovane le 
numerično in ne poimensko, saj smo dolžni spoštovati pravilnik, ki govori, da 
so ocene in vrstni redi sodnikov v tajnosti do konca tekmovalne sezone. 



             
            3/ -    Opažene so le tri manjše napake pri izpolnjevanju S-4 obrazca, ko na eni strani 
ovrednotite napake pod poglavjem, na drugi strani 
                      pa ne .( pozabite napisati ) 
  
            4/ -    V 5. krogu je bila podana pritožba na oceno D-K Karčovnik Ivana ( ŽOK Ptuj : 
OK Prevalje) s strani obeh sodnikov –  
                      Perčič Dejana in Jovanovič Dejana. 
                      Sklep: pritožbi se ugodi . Ocena se obema sodnikoma popravi za 0,20 točke 
navzgor. 
                      Obrazložitev  dobita sodnika in D-K osebno. 

- -         V 7. krogu je podana pritožba s strani 2.sodnika – Pevc Antona na oceno D-
K Lečnik Jožefa ( ŽOK Ptuj : Formis Bell ). 
Sklep: Komisija pritožbi ni ugodila, saj ugotavlja, da je D-K ravnal v skladu s 
pravili.Obrazložitev dobi sodnik osebno. 

- -         V 7. krogu je bila podana še ena pritožba in sicer s strani 1. sodnika 
Murčehajič Harija,  na tekmi Benedikt : N.Gorica, D-K  
Karčovnik Ivan. 
Pritožbi se delno ugodi. Ocena se popravi za 0,20 točke navzgor.Obrazložitev 
dobi sodnik osebno. 

- -         V 9. krogu, na tekmi Olimpija : Pomurje, je podal pritožbo 1. sodnik Mačus 
Miha, na oceno D-K Ficko Toneta. 
Sklep: pritožbi se ne ugodi, saj je D-K postopal v skladu s pravili odbojkarske 
igre. Obrazložitev dobi sodnik osebno. 

  
            5/ -    Prvi posvet delegatov kontrolorjev bo,v soboto, 3.1.2004 ob 10 uri v Ljutomeru. 
Točen kraj bo javljen naknadno. 
                      Na tem posvetu bi vsak pripravil tudi kakšen poseben primer iz prakse, ki se 
nam dogajajo na tekmah in bi ga skušali s  
                      skupnimi močmi razrešiti. 
  
            6/ -    D-K so dolžni enkrat v sezoni tudi pisati mednarodni odbojkarski 
zapisnik.Doslej so to zahtevo opravili – Zupančič, Jarc, 
                      Hrga, Demšar in Ficko. 

- -         Gratis kontrole potekajo s strani D-K in sodnikov kontrolorjev v II. DOL 
dobro, medtem ko v 3.DOL precej slabše. 
Tukaj je namreč predlaganih s strani posameznih DOS samo 9 sodnikov in ti so 
razkropljeni po celi Sloveniji, tako, da  
Jih je težko ocenjevati skupaj po parih. Vseeno upamo, da njim bomo vseeno 
uspeli dodeliti zadostno število kontrol do  
Konca celotne tekmovalne sezone. 

- -         Predsedstvu ZOSS dajemo ponovno pobudo, da v novi sezoni preidemo 
na tajno ocenjevanje. Pogovor o sojenju bi D-K  
Še vedno opravil z obema sodnikoma, vendar bi bila ocena posredovana le 
predsedniku komisije za SKS, sodniki pa bi izvedeli  

                      Le končno povprečno oceno na koncu sezone. Ocene bodo precej bolj realne kot 
doslej, saj so  pritiski sodnikov kdaj  
                      Pa kdaj tudi preveliki. Razpon ocen bo širši in tudi več miru bo , tako med 
sodniki kot delegati. 



                      Na mednarodnih tekmovanjih je javno ocenjevanje samo na turnirjih, na vseh 
ostalih tekmah pa tajno. 

- -         Predsedstvu ZOSS dajemo tudi predlog, da v 1.DOL ločimo sodnike v 
dve skupini – »A« in »B« ! 
Prvih 12 sodnikov sestavlja »A« skupino, preostalih 12 pa »B« skupino. Pred 
»končnico« bi 13. in 14. prešla v »A« skupino, 
11. in 12. pa v »B« skupino. Dokončno argumentacijo oz. obrazložitev obeh 
predlogov bomo podali po posvetu D-K v  
mesecu januarju. 
  
Ob koncu iztekajočega leta vam vsem delegatom, sodnikom in ostalim športnim 
delavcem v odbojki,v imenu naše  
Komisije, želim mnogo uspešnega dela,v osebnem življenju pa mnogo prijetnih 
in predvsem zdravih dni v letu 2004. 
  
  
  
Sestanek zaključen ob 19.30 uri. 
  
  
      Lepo pozdravljeni ! 
  
  
  
  
          
 Predsednik komisije za SKS : 
  
           
 Ficko Tone l.r. 

  
  
  
  

  
 


